



华夏中文学校南部分校
Huaxia South Chinese School

PO Box 410, Marlboro, NJ 07746
(732) 701-7388 | info@hxsouth.org | www.hxsouth.org



English version at the bottom of the email | [Follow Us on Facebook](#)

老师们，同学们和家长们，你们好！

感谢大家对学校和义工团队的支持！9月8日，新学年有了个完美的新开始。

9月15日，学校将在下午1:30开始。当天高中有球赛，停车位可能比较紧张。欢迎您继续在[网上注册课程](#)，也可以来学校现场注册。

由于新生较多，学前班调整到A127大教室，棋类俱乐部分为A102（围棋五子棋中国象棋）与A104（国际象棋），欢迎参加！

请家长和孩子[温习校规校纪](#)。不在学校走廊里追逐奔跑打闹，不随意动用教室里任何物品，不进入无人使用的教室和健身房，等等。

活动通知:

- 第35届Marlboro Day将于9月16号在Marlboro Municipal Complex举行。华夏南部家长会届时会在现场摆摊设点，介绍学校，推广中国文化，欢迎大家参与。
- 第18届华夏田径运动会将于2018年10月14日(星期日)在普兰斯堡分校举行。华夏南部将派出以赵昀为总领队，许榕凯为总教练的代表队，欢迎师生与家长参加。您可以在[网站报名](#): <http://www.yingwenci.com> 请选择学校: Marlboro; 填写团队密码: HXSCS。如有问题请与王露生联系。
- 为提高教学质量，深化教学改革，华夏南部将于9月22号上午举办教师培训会。

祝大家新学年一切顺利！我们周六见！

赵巍

华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

Thank you very much for your support of the school and the volunteer team! On September 8, the new school year has a perfect new start.

On September 15th, the school will start at 1:30 pm. There will be a football game in high school that day, and the parking space may be tight. You can still [register classes online](#) or at school

Due to the large number of students, the preschool class is adjusted to RoomA127. The chess club was divided into A102 (Go, Chinese Chess) and A104 (Chess).

Please [review school rules with your children](#). **Do not use or remove computers, teaching materials, books. Do not run or chase in the hallway. Do not enter unoccupied classroom or gym, etc.**

Event Notification:

- The 35th Marlboro Day will be held on September 16th at the Marlboro Municipal Complex. PTA will set up a booth at the venue to introduce the school and promote Chinese culture. Welcome everyone to participate.
- The 18th Huaxia Field & Track Game will be held at Plainsboro on October 14th, 2018 (Sunday). Huaxia South Chinese School will participate. Yun Zhao will be the general leader and Yukai Xu will be the head coach. You can register at the website: <http://www.yingwenci.com> Please select the school: Marlboro; fill in the team password: HXSCS. If you have any questions, please contact Lusheng Wang.
- In order to improve the quality of teaching and deepen the teaching reform, the school will hold a training seminar for Chinese teachers on the morning of September 22.

Sincerely,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School
[Follow Us on Facebook](#)